

Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

12 Aug 2026



خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

12 أغسطس 2026



باسم محمد الساعي – رئيس مجلس الإدارة

Bahrain Flour Mills Company B.S.C Announces Financial Results for the Six Months Ended 30 June 2026

Kingdom of Bahrain - Manama, 12 Aug 2026

- The Board of Directors of Bahrain Flour Mills Company B.S.C. (Al-Matahin) trading code (BFM) held its meeting on Wednesday, 12 Aug 2026, at 1 PM, chaired by Mr. Basim AlSaie, Chairman of the Board of Directors. The Board took a number of decisions, including the approval of the company's financial statements for the six-month period ending 30 June 2026.

Mr. Al Saie extended his sincere thanks and gratitude to the Board of Directors, the Executive Management and all the company employees for their support and continuous endeavors to achieve the best results, he expressed his pride in their exceptional dedication in confronting current challenges; he emphasized that their sincere efforts are the fundamental pillar for overcoming difficulties, ensuring the continuity of company operations, and stabilizing food security in the Kingdom of Bahrain, wishing Al-Matahin further progress and prosperity.

Q2 Financial Results:

Bahrain Flour Mills company B.S.C. announces its financial results for the three months ended 30 Jun 2026. The company achieved a net profit

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب تعلن عن نتائجها المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026

البحرين – المنامة، 12 أغسطس 2026 – تعلن شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. (المطاحن)، رمز التداول (BFM)، بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 12 أغسطس 2026 وذلك في تمام الساعة الواحد ظهرا بتوقيت مملكة البحرين، برئاسة السيد باسم الساعي، رئيس مجلس الإدارة. واتخذ المجلس عددا من القرارات من ضمنها اعتماد البيانات المالية للشركة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م.

وبهذه المناسبة، تقدم الساعي إلى مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية وجميع العاملين بالشركة بخالص الشكر والامتنان على دعمهم وسعيهم المستمر لتحقيق أفضل النتائج، معرباً عن فخره بتفانيهم الاستثنائي في مواجهة التحديات الراهنة؛ فجهودهم المخلصة هي الركيزة الأساسية لتجاوز الصعوبات وضمان استمرار عمليات الشركة واستقرار الأمن الغذائي في مملكة البحرين، متمنياً للمطاحن مزيداً من التقدم والازدهار.

النتائج المالية للربع الثاني:

هذا وقد أعلنت شركة البحرين لمطاحن الدقيق عن نتائجها المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026، حيث سجلت الشركة صافي ربح للفترة بلغ 293,906 دينار بحريني،

Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

12 Aug 2026



خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

12 أغسطس 2026

for the period of BHD 293,906, compared to BHD 974,521 for the same period of last year representing a decrease of 70%.

This decrease in net profit for the second quarter of 2026, compared with the same period in 2025, is attributable to higher cost of sales and operating expenses, in addition to the costs arising from the current geopolitical conditions and their impact on investment returns.

Basic and diluted earnings per share for the second quarter decreased to profit of 11.84 fils compared with 39.25 fils in the same period of 2025.

The Company also achieved an operating profit of BHD 46,423 during the second quarter of 2026, compared with BHD 703,166 for the same period in 2025, representing a decrease of 93%. This decrease in profit is attributable to higher cost of sales and operating expenses.

With regard to sales, the Company generated BHD 1,691,141 during the second quarter of 2026, compared with BHD 1,752,414 for the same period in 2025, representing a decrease of 3%. This decrease was due to lower sales volumes of flour and bran products, following the surge in demand during the geopolitical conditions in the first quarter.

1st Half Financial Results:

For the First Half of 2026, BFM has reported a profit of BHD 695,036 versus BHD 676,647 profit for the same period in 2025 representing an increase of 3%.

مقارنة مع 974,521 دينار بحريني خلال الفترة نفسها من العام الماضي بانخفاض نسبته 70%.

ويعزى هذا الانخفاض في صافي الربح للربع الثاني من العام 2026 مقارنة بنفس الفترة من العام 2025 لإرتفاع تكلفة المبيعات والمصاريف التشغيلية الى جانب التكاليف المترتبة على الظروف الجيوسياسية الراهنة وتأثيرها ايضا على عوائد الاستثمارات.

وانخفض العائد الأساسي والمخفض للسهم لفترة الربع الثاني من العام 2026 ليصل الى ربح 11.84 فلس، مقابل 39.25 فلس لنفس الفترة من العام 2025.

وكما حققت الشركة ربح من العمليات خلال الربع الثاني من العام 2026 بمقدار 46,423 دينار بحريني، مقارنة مع 703,166 دينار بحريني لنفس الفترة من العام 2025 بانخفاض قدره 93%. حيث يرجع الانخفاض في الأرباح لإرتفاع تكلفة المبيعات و المصاريف التشغيلية.

وأما على صعيد المبيعات، فقد حققت الشركة 1,691,141 دينار بحريني خلال الربع الثاني من عام 2026، مقارنة مع 1,752,414 دينار بحريني خلال الفترة نفسها من عام 2025 وذلك بانخفاض قدره 3% بسبب انخفاض الكميات المباعة والذي تبع الارتفاع في المبيعات أبان الظروف الجيوسياسية خلال الربع الاول من عام 2026.

النتائج المالية للنصف الأول:

و بالنسبة للنصف الأول من العام 2026، أعلنت الشركة عن صافي ربح بقيمة 695,036 دينار بحريني بالمقارنة مع ربح 676,647 دينار بحريني لنفس الفترة من 2025 بارتفاع نسبته 3%.

Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

12 Aug 2026



خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

12 أغسطس 2026

The Company reported Basic and Diluted Earnings per share of 28 fils for the first half of 2026 versus 27.26 fils profit for the same period in 2025.

وقد حققت الشركة عائد أساسي و مخفض للسهم الواحد بقيمة 28 فلساً مقابل عائد بقيمة 27.26 فلساً لنفس الفترة من العام 2025.

Operating profit for the first half of 2026 amounted to BHD 330,124, compared with BHD 670,991 for the first half of 2025, representing a decrease of 51%. This decrease was due to the aforementioned reasons, as well as lower subsidy returns on imported flour and bran products.

وبلغ الربح من العمليات في النصف الأول من 2026 ما مقداره 330,124 دينار بحريني مقابل 670,991 دينار بحريني خلال النصف الأول لعام 2025 بإنخفاض بلغ 51% للأسباب آنفة الذكر وانخفاض عوائد الدعم من منتجات الطحين والنخالة المستوردة.

BFM generated first-half sales of BHD 3,740,683 versus BHD 3,693,169 in H1 2025 increase by 1 %.

وحققت الشركة خلال النصف الأول من العام مبيعات بقيمة 3,740,683 دينار بحريني بالمقارنة مع 3,693,169 دينار بحريني خلال النصف الأول من العام 2025 أي بارتفاع بلغ 1%.

Financial Position:

The Company's total equity increased slightly by 0.2% to BHD 27,442,287, compared with BHD 27,392,871 as at 31 December 2025, after deducting shareholders' dividends and the charitable donations provision.

المركز المالي:
شهد مجموع حقوق الملكية للشركة ارتفاعاً طفيفاً ونسبة 0.2% ليصل إلى 27,442,287 دينار بحريني مقارنة مع 27,392,871 دينار بحريني كما هو بتاريخ 31 ديسمبر 2025 وذلك بعد خصم ارباح المساهمين ومخصص الاعمال الخيرية.

The total assets for the period reached BHD 46,177,575 compared to BHD 40,694,535 in the year 2025, with an increase of 13%.

وبلغ مجموع الموجودات خلال الفترة 46,177,575 دينار بحريني، مقارنة مع 40,694,535 دينار بحريني للعام 2025، وذلك بارتفاع قدره 13%.

The full set of financial statements for the six months ended 30 June 2026 and the press release are available on Al-Matahin and Bahrain Bourse's website.

تنوه شركة البحرين لمطاحن الدقيق للسادة المساهمين بأن البيانات المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026 والخبر الصحفي متوفران على الموقع الإلكتروني للشركة وبورصة البحرين.

In closing, Mr. Basim AlSaie expressed his sincere thanks and appreciation to all ministries and government authorities whose support and

وفي ختام تصريحه، أعرب السيد باسم الساعي عن خالص شكره وتقديره إلى جميع الوزارات والجهات الحكومية التي

Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

12 Aug 2026



خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

12 أغسطس 2026

cooperation had a significant impact in assisting the Company during the exceptional period experienced by the Kingdom. He also expressed his appreciation to the Company's Management and all employees for their dedicated and tireless efforts during this difficult and critical period, and for their commitment and sense of responsibility in ensuring the continuity of flour production and the availability of this essential commodity, thereby supporting the food security system in the Kingdom of Bahrain.

كان لدعمها وتعاونها الأثر الكبير في مساندة الشركة خلال الفترة الاستثنائية التي مرت بها المملكة. كما أعرب عن تقديره لإدارة الشركة وجميع الموظفين على ما بذلوه من جهود مضيئة ومخلصة خلال هذه المرحلة الصعبة، وما أبدوه من التزام ومسؤولية في مواصلة العمل رغم التحديات، لضمان استمرارية إنتاج الدقيق وتوفير هذه السلعة الأساسية، بما يسهم في دعم منظومة الأمن الغذائي في مملكة البحرين.